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ZAPISNIK 
SA 36. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
36. sjednica VMO Draga održana je 26.01.2022. s početkom u 14,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 35. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o radu Vijeća MO Draga za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2021. 
2. Zahtjevi mještana 
3. Komunalna problematika  
4. Razno  
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik informira da je u obvezi Vijeća izrada Izvještaja o radu Vijeća za proteklu godinu, 
koja se dostavlja Odjelu za gradsku samoupravu i upravu. Izvještaj sadrži ostvarene 
aktivnosti Vijeća mjesnog odbora iz usvojenog programa i plana rada Vijeća mjesnog odbora 
za razdoblje od 01.01.2021. do 31.12.2021. Izvješće sačinjava; financijske podatke o 
utrošenim sredstvima za pojedine aktivnosti s prikazom izvora sredstava kao i za koje 
aktivnosti i programe i u kojem iznosu su pojedina sredstva korištena, te je temeljem 
navedenog i pripremljen Izvještaj o radu Vijeća MO Draga za 2021. godinu. 
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Zaključak: 
VMO Draga jednoglasno je usvojilo pripremljeni Izvještaj o radu Vijeća Mjesnog odbora 
Draga za razdoblje od 01.01.2021. do 31.12.2021. godinu. 
 
 
AD 2 
- Vijeće MO dobilo je mail mještana iz Gornjih Tijana koji su poslali peticiju prema 
gradonačelniku Grada Rijeke i gradonačelniku Grada Bakra u svezi problema koji imaju s 
odvodnjom oborinske vode i koja im čini štetu na objektima. 
Vijeće Mjesnog odbora Draga već niz godina obraća se Rijeka Prometu i Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav u svezi navedenog problema, te je Rijeka Promet da bi se 
spriječio dotok vode do objekata problem pokušao riješiti upojnim bunarom koji je izgrađen na 
površini Grada Rijeke iz sredstava redovnog održavanja Rijeka Prometa u 2021. godini, ali je 
problem i dalje prisutan da prilikom veće kiše dolazi do poplave i prodiranja oborinskih voda u 
kuće vlasnika u Gornjim Tijanima (Tijani kbr. 64,65,66,67,68,69,70) i mještani s pravom 
očekuju poduzimanje radnji na uklanjanju uzroka plavljenja, a uzrok plavljenja za predpostaviti 
je da dolazi s prostora van administrativnih granica Grada Rijeke s područja površine Luka - 
Rijeka Terminal Škrljevo. 
Odjel gradske uprave za komunalni sustav Grada Rijeke kontaktirao je s nadležnima iz Luke 
Rijeka međutim problem je i dalje prisutan.  
Stoga je prijedlog da se pozovu svi nadležni predstavnici na zajednički sastanak na terenu.  
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se je složilo da se uputi poziv svim predstavnicima nadležnih službi 
za zajednički sastanak na terenu kako bi struka ubrzala rješavanje ovog ozbiljnog problema i 
poduzela odgovarajuće mjere i zaštitili sigurnost i kvalitetu života naših mještana.  
U pozivu će se predložeti datum održavanja sastanka (10. veljače 2022. u 10 sati) te će se 
zatražiti da se potvrdi predloženo ili da predloži neki drugi termin sastanka. 
(poziv će se dostaviti na sljedeće adrese: Komun-sustav@rijeka.hr/damir.glavocic@lukarijeka.hr/ 
aranka.valkovski@bakar.hr/dominik.barbiani@bakar.hr/miroslav.badrić@rijeka-plus.hr/jelena.jukic- 
lovric@rijeka.hr/ sanjin.loncaric@rijeka.hr/ elio.biasiol@rijeka-plus.hr) 

 
- Predsjednik informira da je mještanin iz naselja Gušć dostavio mail, te nakon što su s 
dopisom upoznati svi članovi donijet je sljedeći 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno su mišljenja da se mještaninu predloži održavanje jednog 
zajedničkog sastanka na kojem bi se zatražilo da se detaljno iznese plan radova i način 
izvođenja radova, da li su prikupljene sve suglasnosti i odobrenja za izvođenje radova, te 
koliko će vremenski trajati navedeni radovi. 
 
- Vijeće MO dobilo je 3 upita mještanke iz naselja Tijani, te je učinjeno sljedeće: 
- Direkciji komunalnog redarstva postavljen je upit (pod točkom 1) kada će se sanirati prekop 
koji je nakon izvedenih radova ostao neasfaltiran, a kako se je već prijavljivalo i nije dobivena 
nikakva informaciju niti je na terenu isto sanirano, zatraženo je hitno postupanje i obavijest za 
mještane.  
Dobiven je odgovor da se radi o ViK-ovom interventno izvedenom prekopu trupa nerazvrstane 
ceste. Sanacija izvedenog odobrena je na rok do 28. veljače 2022. godine. Ukoliko istekom 
roka ne bude izvršeno asfaltiranje, komunalno redarstvo poduzeti će daljnje mjere. 
Dobivena informacija prosljeđena je mještanki na znanje. 
- Odjel gradske uprave za komunalni sustav (pod točkom 2) zatražena je hitna provjera i 
postupanje. 
Dobiven je odgovor da prema informaciji dobivenoj iz Energa drveni stupovi na kojima je bila 
instalacija i oprema javne rasvjete planiraju se ukloniti do kraja ovog tjedna, nakon što se s 
njih premjeste telekomunikacijski kabeli HT-a. 
Dobivena informacija prosljeđena je mještanki na znanje. 
- Direkciji komunalnog redarstva (pod točkom 3) dostavljeni su mailovi kojima se 
obaviještavalo da stambeni objekt u ulici Tijani kbr.22 predstavlja opasnost od obrušavanja na 
glavnu drašku cestu (južni dio objekta i krov prema draškom potoku je urušen), a na koji nije 
dobivena nikakvu povratna informaciju o daljnjem postupanju. S navedenog stambenog 
objekta obrušavaju se dijelovi fasade na glavnu drašku prometnicu, stoga je zatraženo 
postupanje (u prilogu su dostavljene i slike) Isto tako zatraženo je da dežurne službe uklone 
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materijal s prometnice, te da se osiguraju daljnji uvjeti za sigurno odvijanje prometa na draškoj 
prometnici.  
Dobiven je odgovor da temeljem zaprimljene prijave izvršen je očevid, nakon kojeg je, a 
sukladno dogovoru na terenu, naloženo suvlasnicima predmetne građevine da otklone 
oštećenja pročelja koja predstavljaju opasnost za prolaznike, kao i da uklone trule škure, a što 
su se oni i obvezali učiniti u kratkom roku. Komunalno redarstvo će svakako i nadalje vršiti 
pojačanu kontrolu ove lokacije te po potrebi poduzeti daljnje mjere. 
Dobivena informacija prosljeđena je mještanki na znanje. 
Zaključak: 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
Predsjednik informira o sljedećem: 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljeno je sljedeće: 
- zahtjev da se pomete sportsko igralište, dječiji prostor uz Hrvatski dom i prostor uz dom 
kojim se dolazi do dječijeg prostora za igru. Po zatraženom isto je i realizirano. 
- prijava da je rampa kod mjesnog groblja razbijena, te je zatražena hitna sanacija kako bi 
spriječili da se dovozi i odlaže smeće. Po zatraženom isto je i realizirano. 
- zahtjev za postavu tabele zabranjen ulaz za pse na sportsko igralište zbog neodgovornih 
vlasnika koji dovode svoje pse na sportsko igralište na kojem se djeca svakodnevno igraju. Po 
zatraženom isto je realizirano te je na ulaz u sportsko igralište postavljen znak. 
Komunalnom redarstvu dostavljeno je da Vijeće nema povratnu informaciju na upit po pitanju 
lokacije u ulici Gušć na broju 20 za koju se je zatražilo postupanje prema vlasnicima u svezi 
odrona potpornog zida sa njihove parcele na javni put, zatraženo je hitno reagiranje, jer je 
stanje takvo da između zadnjeg i predzadnjeg rasvjetnog stupa zid je odronjen i drvo prijeti da 
padne na električne vodove koju su već napeti od loše porezanog raslinja koje je traženo da 
se oreže. Zid je popustio na još nekoliko mjesta. Zatraženo je da se dodatno (ponovo) oreže 
granje i raslinje koje visi sa kuće i prijeti da padne na nekoga. 
- HŽ infrastruktura dostavila je mail Vijeću u kojem se dostavlja informacija da je obavljen 
izvid na lokaciji Brig od kućnog broja 22 do 12, sa predstavnikom Rijeka Plus, te je zaključeno 
da djelatnici nadzorne grupe Rijeka će žutom linijom označiti prostor zabrane zadiranja u profil 
pruge po toj liniji se mora postaviti od strane djelatnika Rijeka Plusa zaštitna ograda prema 
pruzi u cilju sigurnog odvijanja prometa kad za to dobiju nalog od Grada Rijeke. 
Nadalje obiđena je i lokacija naselja Gornji Tijani uz prugu. Zaštitna ograda koja je također u 
obvezi Rijeka Plusa se mora postaviti na minimalno 4 metara od osi kolosjeka zbog 
spriječavanja nepropisnog parkiranja u blizini pruge. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Predsjednik informira članove Vijeća da su početkom mjeseca sječnja o.g. održali sastanak 
pročelnik Odjela za gradsku samoupravu, ravnateljica Direkcije za mjesnu samoupravu i 
pročelnik Odjela gradske uprave za sport u svezi sagledavanja mogućnosti po upitu koji su 
predsjednik Vijeća i predsjednik Boćarskog kluba postavili u svezi izgradnje joga u Dragi. 
U dobivenom mailu iz Odjela gradske uprave za sport navedeno je sljedeće očitovanje: 
Kako je rečeno na sastanku, TD-u Rijeka sport, koji u ime Grada upravlja sportskim objektima 
u vlasništvu Grada, prema trenutnim saznanjima nije u planu, niti u mogućnosti preuzimanje 
ove klase objekata. Isto tako, Riječki sportski savez (RSS) nema ingerencije preuzeti 
upravljanje pojedinim sportskim borilištima. Prema tome, jedini način upravljanja budućim 
boćalištem je upravljanje od strane Boćarskog kluba Draga, putem odgovarajućeg ugovora s 
Odjelom gradske uprave za upravljanje imovinom – kako je to riješeno s drugim borilištima 
koja nisu pod upravom TD Rijeka sport. Slažem se da bi prije izgradnje objekta stoga trebalo 
imati i dugoročniji plan financiranja održavanja boćališta, drugim riječima da jedini mogući 
upravitelj objektom, BK Draga, pripremi financijsku konstrukciju kasnijeg održavanja (sredstva 
koje Klub prima od strane RSS-a, mogući sponzori, drugi izvori). U protivnom, ubrzo bismo se 
našli u nemogućnosti održavanja objekta, te bi vrijedna investicija bila bez koristi.  
U vezi financiranja same izgradnje, očito je da postoji problem lokacije komunalnih sredstava 
za ovu svrhu, posebno u ovakvom potrebnom iznosu. Molim stoga Odjel za komunalni sustav 
za mišljenje o mogućnostima korištenja ovih sredstava za ovu svrhu – da li je uopće i u kom 
obimu to moguće. Isto tako, obzirom na veličinu investicije, slažem se da u najmanju ruku 
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treba postojati odluka Vijeća, a vjerojatno i zbora građana. Što se tiče uvrštavanja izgradnje u 
druga proračunska sredstva Grada, proračun za 2022. godinu je prihvaćen bez ove investicije, 
te Odjel za sport i tehničku kulturu nema mogućnosti izdvajanja bilo kakvih sredstava za 
pomoć pri izgradnji. Uz to, podsjećam da sam Odjel i ne može imati sredstva za kapitalnu 
izgradnju sportskih objekata, već samo predviđa sredstva za funkcioniranje sportskih udruga. 
Predlažem da nakon dobivanja gornjih informacija ponovno organiziramo sastanak s 
predstavnicima MO i Kluba, te razmotrimo mogućnosti. 
Zaključak 
VMO Draga je mišljenja da se sačeka dobivanje daljnjih informacija i poziva za održavanje 
sljedećeg zajedničkog sastanka. 
 
 
AD 4 
Prema zatraženom da se koriste prostori u Hrvatskom domu Draga, a sukladno članku 8. 
Odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje poslovnog prostora u objektima 
mjesne samouprave u vlasništvu Grada Rijeke ("Službene novine Grada Rijeke" broj 8/14) 
dana 18. siječnja 2022. gradonačelnik je donio zaključak da se odobrava korištenje poslovnog 
prostora u trajanju dužem od četiri sata mjesečno sljedećim korisnicima: 
• Karnevalskoj grupi „Draške maškare“/za izradu karnevalskih kostima i održavanje 
sastanaka/temeljem dobivenog pozitivnog mišljenja Turističke zajednice Grada Rijeke/u 
ugovoru će se navesti da se prostor - podrum, ukupne površine 27,40 m2. daje na korištenje, 
u vremenu od 18.01.2022. do 31.12.2022. petkom, subotom i nedjeljom od 18,00 sati do 20,00 
sati  
• Kickboxing klub Draga/za održavanje treninga/temeljem dobivenog pozitivnog mišljenja 
Odjela gradske uprave za sport i tehničku kulturu/u ugovoru će se navesti prostor dvorana s 
binom, ukupne površine 169,50 m2. daje se korištenje, u vremenu od 18.01.-31.12.2022. 
ponedjeljkom, srijedom i petkom od 18,00 sati do 21,00 sat. 
• Pjevački zbor mladih Josip Kaplan/za sastanke i probe /temeljem dobivenog pozitivnog 
mišljenja Odjela gradske uprave za kulturu/u ugovoru će se navesti prostor male dvorane, 
ukupne površine 41,18 m2 i prostorije lijevo prvi kat, ukupne površine 21,07 m2. dvorane s 
binom, ukupne površine 169,50 m2. daje se korištenje, u vremenu od 18.01.-31.12.2022. 
utorkom i petkom od 19,00 sati do 22,00 sati. 
• Riječki komorni zbor Val/za sastanke i probe/temeljem dobivenog pozitivnog mišljenja 
Odjela gradske uprave za kulturu/u ugovoru će se navesti prostor male dvorane, ukupne 
površine 41,18 m2 i prostorije lijevo prvi kat, ukupne površine 21,07 m2. dvorane s binom, 
ukupne površine 169,50 m2. daje se korištenje, u vremenu od 18.01-31.12.2022. 
ponedjeljkom i četvrtkom 19,00 sati do 22,00 sata. 
• Udruga umirovljenika Draga / za aktivnost kluba/temeljem dobivenog pozitivnog mišljenja 
Odjela gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb/u ugovoru će se navesti prostor male 
sobe na I katu, ukupne površine 13,55 m2 daje se korištenje, u vremenu od 18.01.2022. do 
31.12.2022. drugi petak u mjesecu od 10 do 13 sati i četvrti petak u mjesecu od 16 do 18 sati 
Zaključak:  
VMO Draga je isto tako suglasno da se koristi prostor prema dostavljenim zahtjevima, te će se 
dana suglasnost dostaviti Odjelu za gradsku samoupravu i upravu u svezi sklapanja ugovora o 
korištenju prostora. 
Članovi Vijeća MO Draga telefonskim putem dali su suglasnost na dobiven zahtjev dr. 
Bernarda Mraka za korištenje prostora s naknadom u Hrvatskom domu Draga (lijevo u 
prizemlju od 18,00 do 19,00 sati (ukupno (3) sata), dana 15.,16.,i 17. siječnja 2022. i dvorane 
u prizemlju od 18,00 do 19,00 sati (ukupno(1) sat)) za sljedeću namjenu: Održavanje izložbe 
Lions kluba Lovran "Quarneroli - članovi iz Hrvatskog primorja u ekipi istraživača sjevernog 
pola" uz stručno predstavljanje začetnika i promotora ideje gosp. MiIorada Stanića iz Lions 
kluba "Lovran" te promociju reprinta knjige " Hrvati istraživači ledenog mora" gosp. Miljenka 
Smokvine.  
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


